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 Protokoll fört vid årsmöte/föreningsstämma med Bunge Fiber 
ekonomisk förening den 17 maj 2025 i samlingssalen Oasen vid 
Träffpunkten i Fårösund 

 

20 st. personer deltog i mötet enligt separat deltagarförteckning.  

 

Ordförande Tomas Erlandsson utlyste en tyst minut för vår i december 
2024 avlidne tidigare ordförande och styrelseledamot Jan-Erik Ohlsson. 

   § 1 

Årsmötet öppnades av ordförande Tomas Erlandsson. 

   § 2 

Tomas Erlandsson valdes att leda årsmötesförhandlingarna och Gullbritt 
Thorsell valdes till sekreterare. 

   § 3 

Mötet fastställde att medlemmar noterade i deltagarförteckningen har 
rösträtt. Inga fullmakter har inkommit. 

   § 4 

Till justeringspersoner valdes Sven Boman och Kent Hertzman. 

   § 5 

Konstaterades att stämman utlysts i behörig ordning. 

   § 6 

Dagordningen fastställdes. 

   § 7 

Verksamhetsberättelsen föredrogs av Tomas Erlandsson och lades till 
handlingarna. 

   § 8 

Kassören Marlene Erlandsson redogjorde för Resultat- och 
Balansrapporterna för 2024. Pekade särskilt på att föreningen lyckats 
påverka flera medlemmar att lämna e-postadress och att kostnaderna för 
utskick av fakturor därigenom minskat. Information lämnades att 
kostnaden för föreningen att skicka en faktura via e-post är 6 kronor. Att 
skicka en faktura via brev kostar 36 kronor. 

Rapporterna lades till handlingarna. 
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   § 9 

Revisionsberättelsen lästes upp av revisorn Valter Möllerström. 

   § 10 

Beslutades att fastställa Resultat- och Balansräkningarna. 

§ 11 

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för året 2024. 

   § 12 

Ordföranden läste upp styrelsens föreslagna Verksamhetsplan för 2025, 
vilken tillsammans med den av kassören genomgångna, föreslagna 
budgeten godkändes av mötet.  

   § 13 

Beslutades att medlemsavgift i föreningen fortsatt skall vara 100 kronor för 
år 2026.  

   § 14 

Årsmötet valde Tomas Erlandsson till ordförande för Bunge Fiber 
ekonomisk förening för 1 år. 

   § 15 

Till styrelseledamöter valdes:  

Markus Pettersson Omval 2 år 

Gullbritt Thorsell Omval 2 år 

Kvarstående ledamöter på 1 år är Annika Ekström, Marlene Erlandsson 
och Thomas Reinhag.  

   § 16 

Som revisor omvaldes Valter Möllerström. Som revisorsuppleant omvaldes 
Kerstin Edstam Gabrielsson. 

   § 17 

Till valberedning utsågs Mikael Hamstedt, Mats Widgren och Bobo Writler. 
Bobo Writler är sammankallande.  
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   § 18 

Övriga frågor 

 
Några hade lite funderingar kring hur länge vårt nuvarande gruppavtal gäller. 
Svar: avtalet gäller i 9 månader från båda parter; föreningen och Tele 2. 
Kan man möjligen förlänga avtalsperioden något? 
Beslutades att styrelsen ser över villkoren i avtalet. 

 
   § 19 
 
Ordförande Tomas Erlandsson tackade för förtroendet att väljas till ordförande och 
avslutade mötet. 
Mötesdeltagarna bjöds på kaffe och smörgås. 

 

 

Gullbritt Thorsell/sekreterare Tomas Erlandsson/ordförande 

 

 

Sven Boman/justerare  Kent Hertzman/justerare 

 


